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1. Att en gedigen konsekvensanalys genomförs med fokus på ett faktiskt scenario, för 
hela Gävle kommun och redan befintliga skolenheter, om Fridhemsskolan byggs 
enligt tidigare plan, som en två-parallellig F–6 skola 

2. Att en sådan konsekvensanalys som beskrivs i att-sats 1, även redovisar ett faktiskt 
scenario, för hela Gävle kommun och redan befintliga skolenheter, om 
Fridhemsskolan byggs som en F-3 skola 

3. Att en sådan konsekvensanalys som beskrivs i att-sats 1, även redovisar ett faktiskt 
scenario, för hela Gävle kommun och redan befintliga skolenheter, om 
Fridhemsskolan inte byggs överhuvudtaget 

4. Att aktuell konsekvensanalys enligt ovan beskrivna att- satser 1-3, sammanställs och 
presenteras för nämnden så fort som möjligt 

 

Bakgrund till initiativärende 
 
Situationen som uppstått kring Fridhemsskolan varande och/eller omfattning har rört upp 
många känslor av besvikelse och ilska hos berörda vårdnadshavare med familjer, vilket är 
fullt förståeligt. Parallellt befinner sig Gävle kommun i en mycket besvärlig ekonomisk 
situation av olika anledningar, med ett sviktande elevunderlag då tidigare 
befolkningsprognoser slagit helt fel. 
 
Utifrån aktuell debatt om Fridhemsskolans varande eller icke-varande, byggnation enligt 
plan så som en två-parallellig F–6 skola, eller som en F-3 skola, så vill vi Sverigedemokrater 
erhålla mer information om vilka faktiska konsekvenser de olika scenarierna kan generera. 
Framför allt med fokus på vilka konsekvenser de olika byggscenarierna, faktiskt innebär för 
Gävle kommuns befintliga skolenheter.  
 
 
Wanja Delén  Niklas Jansson  
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